
 Referat etter FAU-møte                                                                                                             

Sted: Salangen skole, personalrom 

Tid: Onsdag 28.11.2018 kl. 1800 - 2000 

 

 

Saksliste: 

Sak 18/18: Valg 

Leder: Veslemøy herskedal 

Nestleder: Krister Kvien 

Repr. SU: Terje Bertheussen 

 

FAU består av en foreldrekontakt fra hvert klassetrinn. Der det er to klasser på trinnet avgjør de to 

foreldrekontaktene hvem som er representant og hvem som er vara. Vedlagt i mailen sendes det ut 

en oversikt over FAU-representantene for inneværende skoleår.  

 

Sak 19/18: Informasjon om budsjettsituasjonen.  

Rektor informerer om at Salangen kommune har en utfordrende budsjettsituasjon. Skolen er bedt 

om å redusere sine kostnader med om lag 2,3 millioner og vi er ennå ikke i mål med å klare dette. Et 

så stort nedtrekk kommer til å få følger for skolens ressurser samt at det er slik at dersom man ikke 

klarer å ta inn vår andel så går det ut over andre avdelinger.   

 

Sak 20/19: Skolens nettside 

Salangen skole har nå en egen Internettside. Foreldrerepresentantene oppfordrer til å spre 

budskapet om nettsiden til alle foreldrene. I tillegg informeres det om at under fanen FAU kommer 

kontaktinformasjonen til FAU-medlemmene, FAU-referater og andre FAU-arbeider å publiseres. 

Internettsiden finnes ved å gå inn vi Salangen kommunes Internettside eller ved å gå direkte inn på: 

https://www.minskole.no/salangen 

 

Sak 21/18 Eventuelt  - herunder innmeldte saker.  

• 2. kl 

o Klager på uro i 2. klasse.  

▪ Det er foretatt noe ifh til organisering som gjør at vi nå opplever noe mindre 

uro uten at det går på bekostning av klassens og enkeltelevers behov. I korte 

trekk går det på at siden det er to lærere til stede har man mulighet til å dele 

klassen, ta ut enkeltelever eller grupper, jobbe for bedre læringskultur med 

https://www.minskole.no/salangen


mer. Denne nye organiseringen evalueres første gang fredag 7. desember og 

vil bli evaluert fortløpende.  

o Vegg og dør bør settes opp slik at andreklassen ikke forstyrres av 

gjennomgangstrafikk.  

▪ Dette er allerede tatt opp med teknisk etat som har dette arbeidet på 

blokka. Skolens HMS-team har møte mandag 3. desember og da er 

gjenstående arbeid med skolebygget på sakslista.   

o Leksehjelp:  

▪ FAU spør om det er hensiktsmessig å ha leksehjelp på fredager. De mener 

det er få som bruker tilbudet og dersom det hadde vært på en annen dag så 

ville det vært flere brukere. Rektor diskuterer dette med SFO-leder som har 

det daglige ansvaret for leksehjelp.  

o SFO – flytting 

▪ Det stilles spørsmål med SFOs stadige flytting og det er ikke bare positive 

tibakemeldinger med dette selv om personalet ser at splittingen av 

barnegruppa fungerer etter hensikten. Det klages på at foreldre opplever å 

ha et barn på hver gruppe, noe som forverrer hentesituasjonen. I tillegg sies 

det fra foreldre og elever at Velvet er et mørkt og trist lokale. Når elevenes 

garderobe fortsatt er på skolen så er det slik at foreldrene må gå omveier for 

å komme inn i skolen påg runn av skolens låseregime der bare 

hovedinngangen er åpen.  

o Vask og rydding av garderober. 

▪ Det rapporteres om kaos i garderobene. Rektor tar opp dette opp med 

småtrinnsteamet mtp rutiner for rydding med mer.  

o Insekter/ små skadedyr 

▪ Rektor forteller at det er oppdaget insekter, skjeggkre og sølvkre på skolen, 

og vi vil forsøke å innføre “ta alle klærne hjem”-dager. Dette for å få 

mulighet til bedre renhold samt evt skadedyrbekjempelse dersom dette 

skulle være nødvendig.  

o Status på inneklima. Luft, persienner , reklamasjon og arealsituasjon. 

▪ Rektor informerer om at det er satt av og leid inn ekspertise på området. 

Målet er å finn er varig løsning på ventilasjons-, varme- og 

persienneutfordringene vi har slitt med. Saken drøftes i HMS-gruppemøte.  

o Klassetur – retningslinjer og avklaringer.  

▪ FAU har jobbet fram anbefalte retningslinjer/ regler for klassetur i 10. Klasse 

I tillegg ligger det et dokument for å fordele elevdugnader/ innsamlinger til 

klassekasssene. Rektor legge dette ut på nettsiden så snart som mulig.  

o FAU snakket litt løst rundt skolekantine. Det er fordeler og ulemper med dette.  

o Møtedatoer for FAU skoleåret 18/19. 

▪ Torsdag: 29/1 

▪ Mandag: 18/3  

▪ Onsdag 8/5 

 

▪ SU – Møter settes opp etter behov.  

o Link til nettsiden for foreldreutvalget for grunnskolen:  www.fug.no 

 

http://www.fug.no/


 

Referent:  

Lars-Georg Nordhus 

Rektor, Salangen skole  


